

HSN 2025 Annual Meeting
Assemblée annuelle 2025 d'HSN
June 18, 2025 at 5:00 p.m. / le 18 juin 2025 à 17 h

Agenda / Ordre du jour

- | | |
|---|---|
| <ol style="list-style-type: none"> 1. Welcoming Remarks / Call to Order 2. Exploring HSN's Mission: How exceptional care, impactful research and transformative teaching pave the way for a Healthier North 3. Approval of Minutes 4. Reports: <ul style="list-style-type: none"> ○ Report from the Chair, Patient and Family Advisory Council ○ Report from the Board Chair ○ Report from the President and CEO ○ Report from the Chief of Staff 5. Financial Presentation 6. Appointment of Auditor 7. Question and Answer Period 8. Election and re-election of Directors and Introduction of Board Officers 9. Recognition of Departing Members 10. Closing Remarks / Adjournment | <ol style="list-style-type: none"> 1. Mot de bienvenue / Ouverture 2. Pleins feux sur la mission d'HSN : des soins exceptionnels, des recherches percutantes et un enseignement transformateur à la base d'un Nord plus sain 3. Approbation du procès-verbal 4. Rapports : <ul style="list-style-type: none"> ○ Rapport de la présidente, Conseil consultatif des patients et des familles ○ Rapport du président du Conseil d'administration ○ Rapport du président-directeur général ○ Rapport du médecin-chef 5. Présentation financière 6. Nomination d'un vérificateur 7. Période de questions 8. Élection et réélection des administrateurs et présentation des dirigeants du Conseil 9. Remerciement aux membres sortants 10. Mot de la fin / Levée de la séance |
|---|---|